

# Durmus Aksoy Serbest Muhasebeci Mali Müşavir

Merter, Ahmet Kutsi Tecer Caddesi No:8 Çağdaş2 Apt. Daire : 7 34010 İstanbul

Tel: (212) 505 80 63 Fax: (212) 505 80 94 e-Posta : durmus\_aksoy@ismmmo.org.tr

Tarih: 11/08/2025

## AĞUSTOS 2025 MALİ TAKVİM

### SON GÜNÜ BEYAN ve ÖDEMELER

- 18/08/2025 2025/2.Geçici Vergi Beyannamesinin ve Ödemesinin son günü  
25/08/2025 Temmuz dönemine ait 2 Nolu KDV Beyannamesinin Verilmesi ve Ödenmesi  
26/08/2025 Temmuz Dönemine ait AYLIK MUHTASAR Prim ve Hizmet Beyanı ve Ödemesi  
28/08/2025 Temmuz dönemine ait Katma Değer Vergisinin Beyanı ve Ödemesi  
01/09/2025 SGK Temmuz Ayı Priminin ödenmesi, / Bağkur Primlerinin Ödenmesi  
01/09/2025 7440 Sayılı Kanun 26. Taksiti ödemeleri  
10/09/2025 Geçici V.Dönemi Yükleme Tercihli GV Mük. için e-Defterler ve Berat yükleme son günü  
15/09/2025 Geçici V.Dönemi Yükleme Tercihli KV Mük. için e-Defterler ve Berat yükleme son günü

### 01.01.2025 TARİHİNDEN İTİBAREN GEÇERLİ BİLGİLER

- 1.1.2025 Tarihinden İtibaren Asgari Ücret ..... Aylık ..... Brüt : 26.005,50 TL
- ..... Günlük ..... Brüt : 866,85 TL
- Asgari Ücrette Ele geçecek Net ücret : 22.104,67 TL'dir. (Kapıcılarda da aynıdır)
- Asg.Ücr.üzerinden ödenecek SSK Pr.Toplamı.: 8.776,86 TL'dir. (Asgari Ücret Vergi dışı bırakılmıştır.)
- Asg.Ücretin İşverene Maliyeti Net: 22.104,67TL + SSK Pr.: 8.776,86 TL Toplam: 30.881,53 TL
- 1.3.2022 den itibaren 2 bin ve Üzeri Ticari Faturalar ile 5 bin ve Üzeri Tüketiciye Kesilen Faturalar E-fatura olarak kesilecek.
- 1.1.2025 – 31.12.2025 SSK Tavan Ücreti Aylık (Asgari ücretin 7,5 Katıdır) ..... : 195,041,40 TL (Günlük: 6.501,38 TL)
- 1.1.2025'den itibaren Yazarkasa Fiş düzenleme sınırı (Fazlası Fatura ile) ..... : 9.900 TL
- Amortisman Tabi Tutulmayıp Doğrudan Gider Yazılabilecek Demirbaş Sınırı ..... : 9.900 TL
- Kıdem Tazminatı Tavanı ( 01.07.2025 - 31.07.2025 ) ..... : 53,919,68 TL
- İşe Alınan İşçinin SSK'ya bildirimi(Girişi) ( Deneme Süresi dahil )... : İşçinin İşe Başlama Tarihinden Önce
- İşten Ayrılan İşçinin SSK'ya bildirimi ..... : İşten Ayrılış Tarihinden itibaren 10 Gün içinde.
- İsteğe Bağlı Sigorta Primi (Oran %32,25 dir) (Düzenli ödemede -%5) En Az: 8.386,77 TL – En Çok: 62.900,80 TL arasında (İsteğe Bağlı Sigortalılık 1.10.2008'den itibaren Bağkur Kapsamına Alınmıştır) (Emekli SGDP Prim Oranı: %32,25 )
- 1.1.2025 Tarihinden itibaren 30.000 TL sınırı aşan Faturaların Ödemesi Çek veya Banka yolu ile yapılması zorunludur.
- 17 Ekim 2024 tarihinden itibaren tutarı ne olursa olsun Mesken Kiraları ile İşyeri Kiralarının Banka yolu ile ödenmesi zorunludur.
- Yıllık Ücretli İzin Süreleri : 1 Yıldan 5 Yıla kadar olanlar (5 Yıl Dahil) ..... : 14 iş günü  
5 Yıldan 15 Yıla kadar olanlar ..... : 20 iş günü  
15 Yıl(dahil) ve daha fazla olanlar ..... : 26 iş günü
- Cumartesi günleri izin süresine dahildir. İzin süresine rastlayan Pazar Günü ve Bayram günleri izin süresinden sayılmaz.